2025/05/25	502	بو/رت
التاريخ	رقم الصادر	الإشارة



M/s. Boursa Kuwait Company

May Allah's Peace and blessing be upon you...

Subject: Disclosure of Material Information Regarding A Proposed Feasibility Study for Merger Between Warba Bank and Gulf Bank

We refer to the abovementioned subject and as per the requirements of Chapter Four (Disclosure of Material Information) of the Tenth Rule Book (Disclosure & Transparency) of the Executive Regulations of the Capital Markets Authority Law No. 7/2010 as amended.

As a part of our Bank's efforts to pursue promising strategic opportunities for growth and sustained expansion in light of the current internal and external challenges posed by local and global economic conditions, with the aim of optimizing value for shareholders and investors. We would like to inform you that the Board of Directors has approved, in its meeting held on 25/05/2025, submitting a proposal to Gulf Bank to proceed with due diligence and a preliminary feasibility study for the purpose of establishing one banking entity compliant with the provisions of Islamic Sharia by way of merger. The potential merger provides a promising strategic opportunity for growth and expansion for the two banks, leveraging their synergies and capabilities, as well as enhancing competitiveness in the local Islamic banking sector.

In light of the above, Gulf Bank announced that its Board of Directors approved the proposal during its meeting held on 25/05/2025. Hence, the Central Bank of Kuwait was briefed on 25/05/2025 and we are waiting for the Central Bank of Kuwait's directions in this regard.

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته ...

الموضوع: الإفصاح عن المعلومات الجوهرية بخصوص مقترح دراسة جدوى لعملية اندماج بين بنك وربة وبنك الخليج

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، ووفقاً لمتطلبات الفصل الرابع (الإفصاح عن المعلومات الجوهرية) من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال رقم 7 لسنة 2010 وتعديلاتهما.

في إطار سعي مصرفنا لدراسة كافة الفرص الاستراتيجية التي من شأنها أن تساهم في تحقيق النمو المستدام في ظل التحديات الداخلية والخارجية التي فرضتها تطورات أوضاع الاقتصاد المحلي والعالمي، وما لذلك من أشر لتحقيق أكبر منفعة للمساهمين والمستثمرين، وافق مجلس إدارة مصرفنا باجتماعه المنعقد بتاريخ 2025/05/25 وأعطى توجيهاته لتقديم مقترح لبنك الخليج وذلك لدراسة جدوى عملية اندماج كلا البنكين بحيث يتم خلق كيان مصرفي واحد متوافق مع أحكام الشريعة الإسلامية، الأمر الذي يتيح فرصة استراتيجية واعدة للنمو والتوسع من خلال اندماج البنكين والاستفادة تعزيز التنافسية في القطاع المصرفي الإسلامية من أوجه التضافر والتآزر فيما بينهما، فضلاً عن المحلى.

وبناءً على ما سبق، أفاد بنك الخليج بموافقة مجلس إدارت على المقترح وذلك باجتماعه المنعقد بتاريخ 2025/05/25. وعليه، تم إحاطة بنك الكويت المركزي بتاريخ 2025/05/25 بما سبق، وينتظر مصرفنا توجيهات بنك الكويت المركزي في هذا

الخصوص.

شرق - قطعة 7 - شارع عمر بن الخطاب - قسيمة 6 - يرج الراية - الميزانين 1 - ص.ب 1220 الرمز البريدي 13013 الصفاة. الكويت - هاتف: +965 1825555 - فاكس: +965 22288501 - سجل تجاري: Sharq, Block 7, Omar Ibn Al-Khattab Street, Plot 6, Al-Raya Tower, Mezzanine Floor 1, P.O. Box 1220, Al-Safat 13013, Kuwait - Tel: +965 1825555 | Fax: +965 22288501 | C.R. 334402 في حال وجود أي ملاحظات أو استفسارات، يرجى التواصل مع وحدة الشكاوي عبر البريد الإلكتروني: CustomerCareUnit@warbabank.com أو استمسال على الرقم 1825555 ألله الإعمال المركز الانتصال على الرقم 1925555 المراحة الشكاوي عبر البريد الإلكتروني: If you have any comments or concerns, please contact our Complaints Unit at CustomerCareUnit@warbabank.com, or call our call center at 1825555



We further confirm to you that Warba Bank shall be following the relevant laws and regulations, including securing any approvals which may be required by the Central Bank of Kuwait, and other regulatory authorities. Additionally, the bank shall disclose any material developments in that regard in due course.

authorities. Additionally, the bank shall disclose any material developments in that regard in due course.

Attached herewith the Disclosure of Material

Information Form.

Best regards ...

هذا ونؤكد لكم التزام بنك وربة بالقوانين والتعليمات ذات الصلة بما فيها الحصول على أية موافقات قد تكون مطلوبة من بنك الكويت المركزي والجهات الرقابية الأخرى. كما سيقوم مصرفنا بالإفصاح عن أية تطورات جوهرية بهذا الشأن في حينه.

ونرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

وتفضلوا بقبول فائق التقدير والاحترام ...

Shaheen Hamad Al Ghanem

Chief Executive Officer

شاهين حمد الغانم

الرئيس التنفيذي





Disclosure of Material Information Form

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Date	التاريخ
25/05/2025	2025/05/25
Name of the Listed Company	اسم الشركة المدرجة
Warba Bank (K.S.C.P)	بنك وربة (ش.م.ك.ع)
Material Information	المعله مة الحه هرية

As a part of our Bank's efforts to pursue promising strategic opportunities for growth and sustained expansion in light of the current internal and external challenges posed by local and global economic conditions, with the aim of optimizing value for shareholders and investors. We would like to inform you that the Board of Directors has approved, in its meeting held on 25/05/2025, submitting a proposal to Gulf Bank to proceed with due diligence and a preliminary feasibility study for the purpose of establishing one banking entity compliant with the provisions of Islamic Sharia by way of merger. The potential merger provides a promising strategic opportunity for growth and expansion for the two banks, leveraging their synergies and capabilities, as well as enhancing competitiveness in the local Islamic banking sector.

In light of the above, Gulf Bank announced that its Board of Directors approved the proposal during its meeting held on 25/05/2025. Hence, the Central Bank of Kuwait was briefed on 25/05/2025 and we are waiting for the Central Bank of Kuwait's directions in this regard.

We further confirm to you that Warba Bank shall be following the relevant laws and regulations, including securing any approvals which may be required by the Central Bank of Kuwait, and other regulatory

في إطار سعى مصرفنا لدراسة كافة الفرص الاستراتيجية التي من شأنها أن تساهم في تحقيق النمو المستدام في ظل التحديات الداخلية والخارجية التي فرضتها تطورات أوضاع الاقتصاد المحلى والعالمي، وما لذلك من أثر لتحقيق أكبر منفعة للمساهمين والمستثمرين، وافق مجلس إدارة مصرفنا باجتماعه المنعقد بتاريخ 2025/05/25 وأعطى توجيهاته لتقديم مقترح لبنك الخليج وذلك لدراسة جدوى عملية اندماج كلا البنكين بحيث يتم خلق كيان مصرفي واحد متوافق مع أحكام الشريعة الإسلامية، الأمر الذي يتيح فرصة استراتيجية واعدة للنمو والتوسع من خلال اندماج البنكين والاستفادة من أوجه التضافر والتآزر فيما بينهما، فضلاً عن تعزيز التنافسية في القطاع المصرفي الإسلامي المحلي.

ويناءً على ما سبق، أفاد بنك الخليج بموافقة مجلس إدارته على المقترح وذلك باجتماعه المنعقد بتاريخ 2025/05/25. وعليه، تم إحاطة بنك الكوبت المركزي بتاريخ 2025/05/25 بما سبق، وينتظر مصرفنا توجيهات بنك الكوبت المركزي في هذا الخصوص.

هذا ونؤكد لكم التزام بنك وربة بالقوانين والتعليمات ذات الصلة بما فيها الحصول على أية موافقات قد تكون مطلوبة من بنك

WARBA BANK



authorities. Additionally, the bank shall disclose any material developments in that regard in due course.	الكويت المركزي والجهات الرقابية الأخرى. كما سيقوم مصرفنا بالإفصاح عن أية تطورات جوهرية بهذا الشأن في حينه.
Significant Effect of the material information on the financial position of the company	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة
N/A	لا يوجد.

Significant Effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that effect, excluding the financial effect resulting from tenders or similar contracts.

If a Listed Company, which is a member of a Group, disclosed some material information related to it and has Significant Effect on other listed companies' which are members of the same Group, the other companies' disclosure obligations are limited to disclosing the information and the financial effect occurring to that company itself.

يتم ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية قابلة لقياس ذلك الأثر، ويستثنى الأثر المالي الذاتج عن المناقصات والممارسات وما يشبهها من عقود.

إذا قامت شركة مدرجة من ضمن مجموعة بالإفصاح عن معلومة جوهرية تخصها ولها انعكاس مؤثر على باقي الشركات المدرجة من ضمن المجموعة، فإن واجب الإفصاح على باقي الشركات المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على تلك الشركة بعينها.

The issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The issuer acknowledges that it has assumed Care of a Prudent Person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any Person as a result of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner.

يتحمل من اصدر هذا الاقصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بانه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطنة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الافصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الافصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتهما الالكترونية أو موقعهما الالكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.

